
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 29/2023

Aika: 7.11.2023 Paikka: Otakaari 4, Huone 203b
kello 12:00 02150 Espoo

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Vilma Martti Ella Koivisto
Sofia Ahola Miika Luhtamäki
Aino Juvakka Elias Pasanen
Elias Peltola (sihteeri)

Poissa: Tommi Karvonen Maiju Koponen
Aino Ylänne

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 12:11.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Kontio kertoi, että postia on saapunut Swecolta. Postissa tieto

osoitteenmuutoksesta. Terveiset välitetään Rudolf Ruutiselle.
5.2. Martti kertoi, että vaaliteemaisille kiltiskahveille on tulossa monia ehdokkaita.
5.3. Ahola kertoi, että hänet haettiin Ropon hallituksen isännäksi.
5.4. Kontio kertoi, että Henri Brax on lahjoittanut 1 € Rakennusinsinöörikillalle.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat uudet jäsenet.
6.2. Raadin palaute

Raati sai palautetta vaalikokouksen gluteenittomasta tarjonnasta. Raati
huomioi tämän tarjoiluissa.
Raati sai palautetta kiltiksen kahvipannun puuttumisesta. Ahola ilmoittaa
palautteen saajalle toisesta kahvipannusta keittiössä.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Martti kertoi, että kuuluu hyvää. On innoissaan vaalikokouksesta. Kerennyt
nukkua, joka on ollut mukavaa. Laiminlyötyjen kurssien tentit stressaavat.
Pasanen kertoi, että oli hauska reissu Saksassa. Olivat katsomassa
jalkapalloa sekä jääkiekkoa.
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Koivisto kertoi, että kuuluu hyvää. Ei hirveän ihmeellistä. Pitäisi tehdä koulua
ja kapun wartit ovat kivoja.
Ahola kertoi, että perjantaina oli Ropon seminaari, jossa oli hyvä meininki.
Kontio kertoi, että haki ison maton kotiinsa perjantaina.
Luhtamäki kertoi, että tarakin vujuilla oli hauskaa.
Peltola kertoi, että kandi stressaa.
Juvakka kertoi, että oli sijaistamassa. Välillä vähän rankkaa. Tapahtumia
edessä, joissa on suunnittelua.
Tornivaara kertoi, että kuuluu ok. Oli perjantaina kaverin äidin
väitöstilaisuudessa. Kipeänä viikonloppuna ja innoissaan tulevasta
vaalikokouksesta.

7.2. Menneet tapahtumat
Ei menneitä tapahtumia.

8. YHTEISET
8.1. Vaalikokous

Tornivaara kertoi, että hakijoita on tullut, joten luultavasti saadaan hallitus ensi
vuodelle.
Tornivaara toimii puheenjohtajana ja Peltola sihteerinä.
Ääntenlaskijona ja pöytäkirjan tarkastajina toimivat Martti ja Ahola.
Ovella toimivat Karvonen ja Kontio.
Juvakka ja Tornivaara hoitavat joulutortut. Juvakka mainitsi, että tarvitsevat
lämpölaatikon kuljetusta varten.
Martti mainitsi, että tarvitaan striimaaja ja höylä kokoukseen..
Luhtamäki on höylä ja Koivisto striimaaja.
Tornivaara mainitsi, että sali on kello 13 eteenpäin varattuna, joten raatilaisia
toivotaan ajoissa paikalle.
Saliin voi tulla kello 13:20 eteenpäin. Kaikki raatilaiset ottavat kannettavat
tietokoneet sekä älylaitteet mukaan.

Tornivaara kertoi, että kokouskutsussa lähetetyistä liitteistä on tullut
palautetta. Tornivaara kysyi, että jos liitteet aiheuttavat paljon keskustelua
niin, miten aiheet käsitellään, jotta kokous ei venyisi.
Ahola vastasi, että yhdenvertaisuussuunnitelma ja perinneohjesääntö tulisi
hyväksyttää kokouksen loppupäässä.
Kokous kannatti ehdotusta.
Raadin valintajärjestys päätetään ennen kokousta.

8.2. Raadin talvipäivät
Kontio mainitsi, että raadin talvipäivien osallistujalista tulisi lyödä lukkoon.
Laittaa kyselyn raadin Telegram ryhmään.
Martti mainitsi, että tulisi päättää myös raadin kämppäpämppä päivä.
Kontio tekee tästä myös Telegram-ryhmään kyselyn.

8.3. Kiltahuoneen kulkuoikeuksista
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Martti kertoi, että olivat keskustelleet maanmittarikillan puheenjohtajiston
kanssa, että kiltikselle voisi olla kulkuoikeuksia 8-22.
Ahola mietti, että lisääkö riskejä väärinkäyttöön.
Tornivaara vastasi, että hänen mielestään ei ja Martin pitää erikseen
hyväksyttää henkilöt kelle luvat annetaan. Ennen koronaa ovea ei lukittu.
Päätös: Arki-iltaisin voi hakea ylimääräistä käyttöoikeutta kiltahuoneelle
kello 8-22.

8.4. Vuosijuhlaedustukset
8.4.1. YRK 64 2.12.

Tornivaara ehdotti, että päätetään Samu Hasegawa ja Leevi Mattila
edustamaan kiltaa YRK vuosijuhlille.
Päätös: Päätetään Samu Hasegawa ja Leevi Mattila edustamaan
kiltaa YRK vuosijuhlille.

9. MAISTERITOIMIKUNTA
9.1. EMC promo tapahtuma

Juvakka kertoi, että Mikael Rinne haluaa järjestää EMC promo tapahtumaa.
Rinne on rekrytoinut maisterin järjestämään tapahtumaa.

9.2. Kevään vaihtarit
Juvakka kertoi, että saivat kevään vaihto-opiskelijoiden listauksen. Tulossa 8
kpl keväällä. Juvakka kyseli, että saa ilmoittaa mahdollisia kämppiä, joihin
voisi tulla vuokralle.

9.3. KvKPP
Juvakka korjasi, että tapahtumaan on kiintiö kv-opiskelijoita varten, mutta
myös muille kiltalaisille on myös oma kiintiönsä.

10. IE-Perhe
10.1. Polin Appro

Pasanen kertoi, että IE-toimikunta järjestää Polin appron ensi viikolla.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Nostoja kapun warteista

Luhtamäki kertoi, että on ollut kiva juttu. Tullut positiivista palautetta siitä,
miten kilta järjestänyt tapahtumia ja integroinut opiskelijoita. Opiskelijoista
monet eivät asu Otaniemessä, koska opiskelija-asuntoja ei ole saatavilla.
Keskustelleet eri henkilöiden kanssa siitä, miksi ei ole kiinnostusta
vapaaehtoistyöhön.
Luhtamäki mainitsi, että monet tulleet opiskelemaan rakennustekniikkaa
varavaihtoehtoa tai toisen tutkinnon ohelle ja ei sen takia kiinnostusta
esimerkiksi killan toimintaan.
Tornivaara mainitsi, että rakennustekniikasta voisi myös tehdä
kiinnostavampaa killan toimesta. Positiivista nähdä, että kiltatoimintaan
kiinnostuneet ovat nähneet killan toiminnan positiivisena.

11.2. SRT tapaaminen fuksityövoimasta
Luhtamäki kertoi, että on nähnyt tapahtumajärjestäjää ja vireillä hakemukset
excursiopaikoista. Ensimmäinen excursio on sovittuna ja muita sovitaan vielä.
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12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
13.1. Ruutiset-toimikunta

Rudolf Ruutinen ilmoitti, että lehti julkaistaan joulukuussa pIKkujoulujen
sijasta.

14. OPINTOTOIMIKUNTA
14.1. Opetusfoorumi

Ahola kertoi, että tapahtuma on iltapäivällä maanantaina 20.11. Tarkoituksena
puhua opetuksesta, opetuksen laadusta ja miten kursseja tulisi järjestää.
Mainitsi, että tapahtumasta tulee tiedottaa killan tiedotuksessa.
Peltola mainitsi, että Ahola voi lähettää valmiin tiedotteen hänelle ja voi
välittää sen eteenpäin.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 2) olevat laskut ja kulukorvaukset.

16. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
16.1. Arkistointi

Martti kertoi, että raadin kopissa on kassi, johon voi heittää arkistoitavia
asioita.

16.2. Lautta talviteloilla
Martti kertoi, että lautta on talviteloilla.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Peltola kysyi, kuvakirjan mallista.

Tornivaara vastasi, että entiseltä Rudolf Ruutiselta voi kysyä tästä.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous pidetään vakiokokousaikaan ensi viikon tiistaina.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
21.1. Kokous päätettiin ajassa 13:47.
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VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Elias Peltola

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 7.11.2023
Otakaari 4 LIITE 2
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 7.11..2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Saunat.fi Saunan vuokra 299,00

OJS & CO Astiasto 24.9.2023 + hajonneet 28 lasia. :D 542,07

Vipps MobilePay AS
Suomen sivuliike

Palvelumaksu 18,80

Lehtisepät Ruutisten painatus + toimitus 537,19

Elias Peltola Vujuedustus: AK 66,00

Aino Tornivaara Vujuedustus: LVK 36,30

Lauri Anttila Ruutisten kokouseväät 37,60

Lari Paukkunen FabuISOjen tenttipullat 27,40

Aino Juvakka Vujuedustus: Athene 65,34

Ilmari Oinonen Saunalautan talkoopäivä 64,81

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


